
PROTOKoL Nr XXXtXt2022

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 3O matca 2022 r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piotra Kornatowskiego - Przewodniczqcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokoltcwala - Ewa Raszkowska - Inspektor ds. Obslugi Rady i Kadr' Zastepca

Kierownika Ueedu Stanu Cywilnego w Uzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zakonczono o godz.12:15

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bieze udzial 13 Radnych

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wegzynowski - W6jt Gminy

2.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretaz Gminy

- lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokolu

Porzqdek sesji:

Ad.l i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

obrady xxxlx sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 Pan Piotr Kornatowski

Pzewodniczqcy Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocq uzEdzei

nagrywajecych d2wiek.

Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzil, Ze po sprawdzeniu listy obecnosci,

na sali znajduj sie'13 radnych co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwaf.

Ad.3,Ustalenie porzadku obrad.

Pzewodniczqcy Rady pzedstawil poE edek dzienny obrad.

Porzedek obrad:

l.Otwarcie sesji.

2.Stwierdzenie prawomocnosci obrad.

3.Ustalenie porzqdku obrad.

4.PrzyjQcie protokolu z XXXVlll sesji Rady Gminy Rybno.

S.Sprawozdanie miedzysesyjne W6jta Gminy.

6.PodjQcie uchwal w nast?pujqcych sprawach:

1 ) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2022-2037 ,

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2022 rok;

3) pzyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemow Alkoholowych oraz

Przeciwdzialania Narkomanii na rck 2022,



4) pozostawienia bez rczpoznania petycji dotyczqcej podjQcia uchwaly w sprawie pzyjecia apelu o

niepodejmowanie dzia|an wdywajecych na dyskryminowanie spolecznosci z powod6w rasowych,

religijnych, medycznych czy sanitarnych;

5) okreslenia g6rnych stawek oplat za uslugi opr62niania zbiornik6w bezodplywowych i transportu

nieczystoSci cieklych.

T,Wolne wnioski i zapytania.

S.ZamkniQcie sesji.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzEdku obrad.

Wniosek o zmiane pozqdku obrad : W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski zlozyl wniosek o

wprowadzenie do dziennego pozqdku ob'ad: w pkt 6 ppkt 6 projektu uchwaly w sprawie

upowaznienia W6jE Gminy Rybno do dokonwania zmian w planie dochod6w i wydatk6w

bud2etu Gminy Rybno.

Po czym poddal pod glosowanie zgloszony wniosek .

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady 15 Radnych w obecnogci 13

Radnych glosami:

-,'za" - 13

-,,przeciw'- 0

- ,,wstzymujQcych sie" - 0

wniosek przyjela.

lmienny wykaz glosowania nad przyjeciem protokolu stanowi zalacznik do protokolu.

NastQpnie poddal pod glosowanie porzqdek obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 13

Radnych glosami:

-,,2a" - 13

-,,przeciw'- 0

- ,,wstrrymujqcych siQ" - 0

prryjeh porzqdek obrad.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjgciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.4.Przviecie orotokolu z XXXVlll sesii Radv Gminv.

PzewodniczAcy Rady poinformowal, 2e protok6l z XXXVlll sesji zostal wylozony do wglqdu i do czasu

rozpoczecia sesji nie zlozono do pzewodniczqcego wniosku o dokonanie poprawek do

przedlozonego projektu protokolu.

Wzwiqzku tym poddal pod glosowanie protok6l z )(XXVlll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych glosami:

-,,2a" - 13

- ,,przeciw' - 0
- ,,wstrzymujqcych sig" Jl
prryjela protokrtl z XXXVlll sesii Rady Gminy.



lmienny wykaz glosowania nad pzyjeciem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.5.Sprawozdanie roczne w6ita Gminv Rvbno.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6ltowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegzynowskiego, kt6ry pzedlo2yl roczne sprawozdanie z dzialalnosci .

Sprawozdanie stanowi zaqcznik do protokolu.

Po zlo2eniu sprawozdania otworzyl dyskusje.

Glos zabrali:

Radny - Pan Waldemar Reszka zapytal, kto nominowal gming do nagrody ,,Wzorowa Gmina" oraz

jakie koszty poniosE gmina w zwiqzku z nominacjq.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegzynowski w odpowiedzi wyjasnil, ze gmina zostala nominowana do

nagrcdy ptzez Wojewode i Marszalka Wojewodztwa. Wskazal r6wnie2, 2e nominacja nie pociqga za

sobq zadnych koszt6w.

Radny - Pan Bogdan Wantowski zacytowal regulamin p?yznawania wyr6znienia, kt6ry okre6la, 2e

organizator mo2e obcie2yC uczestnika kosztami uslug promocyjnych z tym zwiqzanych.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggzynowski ponowil wyjasnienie, i2 gmina nie poniosla 2adnych

koszt6w zwiezanych z nominacjq do wyr6znienia.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski wyrazil slowa uznania z tytulu otrzymanego

wy162nienia.

Na tym dyskusje zakonczono.

Ad.6.Podiecie uchwal w nasteDuiacvch sprawach

l.zmianv Weloletniei Proonozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2022-2037

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrocil sie do Radnego Pana Bogdana Wantowskiego

o przedstawienie opinii w sprawie prolektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy skhd Rady 15 Radnych w obecnosci 13

Radnych, gfosami:

- 13 - ,,2a",

-0 - ,,pn eciw"

-0 - ,,wstrzymujecych sie"

podida uchwale Nr XXX|X296/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Rybno na lata 2022-2037.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmrenny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalAcznik do protokolu.



2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2022 rok

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego pana Bogdana wantowsKrego

o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:

Radny - Pan Rafal Gniazdowski zwr6cil uwage na wzrost kwoty deficytu w stosunku do planowanej

kwoty w uchwale budzetowej na 2022 rok.

skarbnik Gminy - Pani zdzistawa Kanicz wyjasnila z czego wynika aktualny poziom do kwoty
planowanej. Ponadto wyjasnila, 2e kwota deficytu za roku popeedniego nie ma nic wsp6lnego z

wysokosciq deficytu oku biezqcego.

Na tym dyskusje zakohczono.

PzewodniczEcy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly przez vviceprz ewodniczacq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na uatawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjQh uchwa& Nr XXX|X297/2022 w sprawie zmian w budiecie cminy Rybno na 2022 rok.
Uchwafa stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalecznik do protokolu.

3) orzviecia Gminneqo Prooramu Profilaktvki i Rozwiazvwania Problem6w Alkoholowch oraz

Pzeciwdzialania Narkomanii na rok 2022

Pzewodniczqcy 
'Rady- 

Pan Piotr Kornatowski zwrdcif sie do Radnego pana Bogdane wantowsKrego

o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisji statych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Peewodniczecy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytafi nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusiQ. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez wcepzewodniczqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady i5 Radnych w obecnosci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw'



-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podj?la uchwah Nr XXXIX/298/2022 w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i

Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2022

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu..

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

4) oozostawienia bez rozooznania oetvcii dotvczacei oodiecia uchwafu w sorawie orzviecia apelu o

nieoodeimowanie dzialan wotwaiacvch na dvskrvminowanie spolecznogci z powod6w rasowvch.

reliqiinvch. medvcznvch czv sanitarnvch

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Pana Bogdana Wantowskiego

o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinig komisji stafych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjQ. Po odczytaniu pro.lektu uchwaly pzez Wceprzewodniczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

- 13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"

-0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwale Nr XXX|X299/2022 w sprawie pozostawienia bez rozpoznania petycji

dotycz4cej podjecia uchwaly w sprawie przyjQcia apelu o niepodejmowanie dzialaf
wpfywajqcych na dyskryminowanie spolrecznosci z powod6w rasowych, religijnych,

medycznych czy sanitarnych

Uchwala stanowi zafqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad prolektem uchwaly stanowi zal€r,znlk do protokolu.

5) okreslenia o6rnvch stawek oplat za usluoi opr6zniania zbiornik6w bezodDfuwowvch itransDortu

nieczvstosci ciekfuch

Pzewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Pana Bogdana Wantowskiego

o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Peewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytah nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknel dyskusjQ.

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepz ewodniczqcq Rady, poddal go pod glosowanie.



Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci i3
Radnych, glosami:

-'13 - ,,2a",

- 0 - ,,przeciw"
-0 - ,,wstrzymujecych siQ,'

podiQla uchwale Nr xxxlx/300/2022 w sprawie okreslenia g6rnych stawek oplat za uslugi
opr62niania zbiornik6w bezodplywowych i transportu nieczysto6ci ciekfch.
Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu.

6) uoowaznienia wojta Gminv Rvbno do dokonvwania zmian w olanie dochod6w i wdatkow z
bud2etu Gminv Rvbno

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego pana Bogdana wantowskiego

o pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Bogdan Wantowski przedstawif opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PeewodniczEcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusjQ nad projektem uchwaly.

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusje.

Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczecq Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecno6ci 13

Radnych, glosami:

- 12 - ,,2a",

- 0 - ,,pizeciw"
-1 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjgh uchwalg Nr XXXIX301/2022 w sprawie upowa2nienia W6jta Gminy Rybno do
dokonywania zmian w planie dochod6w iwydatk6w z budietu Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zaqczntk do protokolu.

o godzinie 10:45 Przewodniczqcy Rady oglosll pzerwe w obradach do godziny 1o:ss. po pzerwie

Rada pzystqpila do realizacji kolejnego punktu pozEdku obrad.

Ad.T.Wolne wnioski i zaovtania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Adam Kasprowicz zwrocil sie do przewodniczqcego Rady, czy podjql dzialania w
zakresie pism zlozonych do Rady Gminy z dnia 12 fiarcabt. przez soltysa pana Edmunda Gajka.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski w odpowiedzi wyjasnil, iz pisma zostaly pzekazane oo

Komisji Rewizyjnej celem zalatwienia sprawy. zwr6cil uwage, jezeli zajdzie pottzeba, w6wczas Rada
po wydaniu opinii pzez Komisje RewizyjnE mo2e podda6 dyskusji poruszony problem.



Sottys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek zwr6cil uwage, i2 czuje siq obrazony wypowiedziq

Pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski stwierdzil, iz po2Edanym jest, aby na Sali pzebywal

radny, kt6rego sprawa dotyczy. Dodal, 2e radni znajE tresd zlo2onych pism.

Soltys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek odczytal opinie Komisji Rewizyjne.l z posiedzenia

kontrolnego dotyczqcego budowy kortu tenisowego w Zabinach. Stwierdzil, i2 nie zgadza sie z opiniq

Pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej. Ponadto zazucil mu nieznajomoS6 kompetencji, kt6rym

powinien sje kierowac jako czlonek komisji. Ponadto wskazal na opinie bieglych, kt6re potwierdzaje, i2

dotychczasowe prace zwiqzane z budowq kortu tenisowego zostaly wykonane niezgodnie z

projektem, a Srodki na ten cel, jego zdaniem zostaly wydatkowane niezgodnie z zasadami

gospodarnosci. NastQpnie cytowal tresc korespondencji prowadzonej pomiedzy Urzqdem Gminy

Rybno, a projektantem prowadzonej inwestycji, jak r6wniez swoich wetpliwosci kierowanych do

proJektanta. Zwr6cil sie do radnej Pani Joanny Slupskiej w uzasadnienie swojego glosowania nad

bezzasadnosciq skargi podczas posiedzenie komisji.

Radna - Pani Joanna Slupska wy1aSni+a swoje stanowisko. Ponadto nadmienila, i2 w6jt zadeklarowal

wykonanie kortu, zatem w jej ocenie problem zostanie zalatwiony

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odnoszqc sie do wypowiedzi Pana Edmunda Gajka

przypomniala pokrotce dotychczasowe czynnosci podejmowane w sprawie realizacji kortu tenisowego.

Pzytaczala tu miedzy innymi ustalenia kontrolne PINB, korespondencjQ prowadzono z projektantem

oraz Panem Soltysem Edmundem Gajkiem.

O godzinie 11:30 salQ narad opusci+a Radna Pani Joanna Slupska. Stan Rady 12 Radnych.

Soltys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek odnoszec sie do wypowiedzi Sekretatz Gminy, nie

zgodzil sie z pzedstawionymi argumentami. Ponadto zwr6cil uwage na fakt, i2 nie zostal ujQty, jego

zdaniem jako strona , w protokole kontrolnym PINB.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odniosla sie do wypowiedzi pzedm6wcy. Vi /ja5niala

podnoszone pzez Soltysa Pana Edmunda G4ka zatzufy dotyczece pominiecia go w protokole z

kontroli pzeprowadzonel Wzez PINB oraz inne kwestie zwiEzane z rcalizaqq inwestycji, miedzy

innymi zmian w prolekcie.

Radny - Pan Bogdan Wantowski stwierdzi.l, i2 posiedzenia Komisji Rewizyjnej w tej sprawie nie

wyjaSnily sprawy. Ponadto wskazal, i2 Komisja zwracala sie o wydanre certyfikatu zgodnosci u2ytych

material6w, do tej pory nie otrzymala. Zwr6cil uwage, ze podtrzymuje sw6j wniosek o skierowanie



sprawy do prokuratury.. Nadto zauwa2yl, ze w posiedzeniu Komisji powinien wykonawca oraz osoba
nadzorujqca roboty.

soltys solectwa aabiny - Pan Edmund Gajek odni6sl sie do wypowiedzi sekretaz Gminy w sprawre
pzebiegu kontroli pzez PINB. Pzedstawil swoje argumenty w tej kwestii.

sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odnoszEc sig do wypowiedzi radnego pana Bogdana
wantowskrego poinformowal, 2e zostalo wystosowane do zainteresowanych zaproszenre na
posiedzenie Komisji Rewizyjnej. Nawiqzala r6wnie2 do stanu nawiezchni kortu, miedzy innymi do
znajdujqcej sie tam roslinno6ci.

sottys so,lectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek zwrocil uwage na opinig geologa i prolektanra w
zakresie wykonanej podbudowy kortu.

Radny - Pan waldemar Reszka stwierdzil, i2 jego zdaniem Rada powlnna kierowac sie opinrq, ze
inwestycja zostal wykonana niezgodnie z projektem. Jego zdaniem bardzo wa2ne znaczenre w
peedmiotowej sprawie ma ocena wykonawcy. Ponadto stwlerdzil, ze jego zdaniem inwestycja zostala
wykonana niezgodnie z projektem.

sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wyjasnila, ze wszelkie swoje argumenty w tej sprawre
opiera na posiadanej dokumentacji.

Radny - Pan Bogdan Wantowski odni6sl sig do zasad wyslawiana certyfikat6w zgodnosci material6w
wykozystywanych w realizacji inwestycji. Po czym poinformowal, i2 sktada wniosek o skierowanle
sprawy do prokuratury o wyjasnienie budowy kortu tenisowego w Zabinach.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski odnoszqc sig do wniosku radnego pana Bogdana
wantowskiego wyrazil nadzieie, 2e Radni poprq wniosek o zbadanie pzez prokurature sprawe
poprawki dachu na hali sportowej w Rybnie.

sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka odnoszqc sie do wniosku radnego pana Bogdana
wantowskiego stwierdzila, i2 ka2dy ma prawo wystEpic do wlasciwych organ6w. poinformowala, ze
urzed nie zlo2y takiego zawiadomienia.

soltys solectwa Zabiny - Pan Edmund Gajek odniosl sie do kwestii zasadnosci 2qdania pzez
inwestora certyfikat6w zgodnosci uzytych material6w przy realizacji podobnych inwestycji.

sottys solectwa Rybno - Pan Henryk wsniewski zapytal, czy w najbli2szym czasie planowane sq
zebrania sottysow, czy w roku bie2qcym zostanie wykonany wodocieg na ul.Lubawskiei, oraz
konserwacja molo w centrum Rybna.



sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi poinformowala o terminach spotkan z

softysami . W zakresie wykonania wodociqgu odpowied2 zostanie udzielona na piSmie. Wskazala, iZ

planowana jest konserwacja deptaka.

Radny -Pan Adam Bochno zapytal, czy ruszyl juz program remontu dr6g gminnych gruntowych, czy

nastepilo zawieszenie dotychczasowej wsp6fpracy z gminq Gusiew

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi w zakresie realizacji remontu drog gminnych

ooinformowala, iZ nie ma dostatecznej wiedzy w tym zakresie. W zwiTku z tym odpowiedz zostanie

udzielona telefonicznie. W zakresie wspolpracy z gminE Gusiew, realizuje sie tylko zadania lezqce po

stronie gminy. Gmina nie prowadzi dalszej wspotpracy.

Radny - Pan Adam Kasprowicz zwracajEc sie do Pzewodniczecego Rady, i2 jego zdaniem

niewlasciwie potraktowal Pana Soltysa Gajka. Ponadto wyrazil swoje spostzezenia na temat budowy

kortu tenisowego w Zabinach, powolujec siq na opinie projektanta w tym zakresie . Ponadto prosil o

wyjasnienie rozbie2nosci u2ytych materiatow w ocenie geologa, kt6ry twierdzi, Ze u2yto posp6lki, a

ocena wykonawcy, kt6ry wskazuje na inny rodzaj materialu - kruszywo lamane.

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski stwierdzil, i2 jako przewodniczqcy rady czuwa tylko

nad sprawnym przebiegiem obrad. Ponadto zwr6cil tylko uwage, iZ sprawy dotyczEce konkretnych

os6b, powinny byc poruszane w ich obecnosci.

Soltys Solectwa 2abiny - Pan Edmund Gajek zwr6cil slQ o pzedlozenie korespondencji gminy z

proJektantem dotyczacej zmiany projektu.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka w odpowiedzi wyjaSnial, 2e wnioski o udzielenie informacji

publicznej realizowane sq zgodnie z 2Edaniem wnioskodawcy, zgodnie z prawem.

Radny - Pan Adam Kasprowicz ponownie ponowil pytanie o wyjasnienie kwestii rozbieZnosci uzytych

materialow w ocenie geologa, kt6ry twierdzi, ze u2yto pospolki, a ocena wykonawcy' kt6ry wskazuje

na inny rodzaj materialu - kruszywo lamane.

Sekretaz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka wskazala, ze odpowiedz zostanie udzielona na pismie

Radny - Pan Adam Kasprowicz wyrazil prosbe o doreczenie radnym odpowiedzi na zadane pytanie.

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jendrycka poinformowal,2e pismo w przedmiotowym zakresie

zostanie pzekazana radnym



Ad.S,Zamkniecie obrad.

o godz.12:15 Pzewodniczqcy Rady pan piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku
obrad - zamknql obrad XXXTX sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakonczono.

prorokorowahis pElrIpR 
Prowadzqcv obradv:

nsrEwffi*ow*a from*iAt'
W x}inoto*"Pi

Do niniejszego protokofu zalqcznik stanowi nagranie zawierajqce obraz i dtwiek.

10


